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         Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum:  12 september 2023
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen Gemeentebelangen en PvdA
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Op 14 augustus 2023 hebben de fracties van Gemeentebelangen en PvdA 
schriftelijke vragen gesteld over meer aandacht voor de Drentse streektaal.

De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd:

Erkent het college de waarde van de Drentse streektaal?
Ja, het college erkent de waarde van de Drentse streektaal. 
Het Nedersaksisch (waaronder het Drents valt) is daarnaast ook erkend als 
regionale taal onder het Europese Handvest voor regionale talen of talen 
van minderheden.

Is het college bereid de gemeenteraad een voorstel te doen voor meer
aandacht en waardering voor de Drentse streektaal? Denk daarbij
bijvoorbeeld, maar niet uitsluitend, aan het plaatsen van tweetalige 
plaatsnaamborden. 
Op dit moment draagt de gemeente Hoogeveen al (op incidentele basis) bij 
aan projecten van het Huus van de Taol.  Zo wordt, voor het verbeteren 
van de verbinding met onze inwoners, een zogeheten 'broescursus' Drents 
aan medewerkers van de gemeente gegeven. Ook binnen het Hoogeveense 
onderwijs wordt aandacht aan de Drentse taal besteed.

Wanneer uw raad besluit dat we meer en op een structurele manier 
aandacht moeten gaan geven aan de Drentse taal dan is het college bereid 
om daarvoor met een voorstel te komen. Wel wijzen wij u erop dat op dit 
moment hiervoor geen middelen gereserveerd zijn binnen onze begroting.

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


